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تخصیص زمین و وام 
بلاعوض برای مسکن 

دهک های ۱ تا ۳

حرف های تکاندهنده ملی پوش 
بوکس:  برای خرج زندگی 
کولبری می کنم!

خبر خبر
ایران در تجهیزات فیزیوتراپی 

خودکفا شد
رئیس انجمن فیزیوتراپی ایران گفت: 
تجهیزات فیزیوتراپی در ایران بیش از ۹۰ 
درصد خودکفا شد و میزان وابستگی ما به 
کشورهای دیگر در این زمینه کاهش یافته 

است.
زمینه  در   : افزود  زاده  موذن  احمد 
درصد   ۷۰ حدود  الکتروتراپی  تجهیزات 
وابسته به کشورهای مختلف هستیم که 
ژاپن، چین و آسیای  از  ما  وارادات  عمده 

جنوب شرقی است.
وی اظهار داشت: طی دو سال اخیر 
شرکت های دانش بنیان با وجود تحریم 
زمینه  در  توانستند  آمریکا،  ظالمانه  های 
تجهیزات فیزیوتراپی خلاها را پر کرده و 

بخش تجهیزات الکتروتراپی تقویت شود.
قیمت  اینکه  به  اشاره  با  زاده  موذن 
تجهیزات مورد استفاده در فیزیوتراپی  ۴ 
در  این  گفت:  است،  داشته  افزایش  برابر 
فیزیوتراپی  های  تعرفه  که  است  حالی 
رشدی نداشته و شرایط  را برای ما سخت 
کرده است. اکنون سه هزار و ۵۰۰ مرکز 
پرداخت  در  تاخیر  که  داریم  فیزیوتراپی 
تامین  بیمه  سازمان  سوی  از  مطالبات 
اجتماعی در طول یک سال مشکلاتی را 
برای این مراکز ایجاد کرده و باعث شده که 

میزان پرداحتی از بیمار افزایش یابد.
هزینه  درصد   ۵۰ کرد:  تصریح  وی 
مراکز فیزیوتراپی  بخش خصوصی را مردم 
این رقم  پرداحت می کنند در حالی که 

نباید بیش از ۳۰ درصد باشد.
به گفته وی لازم است برای کاهش 
سلامت  سرانه  بیمار  جیب  از  ها  هزینه 
مورد  اسلامی  شورای  مجلس  توسط 
بازنگری قرار گیرد و بیمه سلامت تقویت 
و  فیزیوتراپی  تجهیزات   از  برخی  و  شود 
تخصصی هستند  که خدمات  الکترتراپی 
توسط سازمان های بیمه گر پوشش داده 

شوند.
رئیس انجمن فیزیوتراپی ایران گفت: 
کشور ما توانایی تبدیل به قطب آموزشی 
دارد.  را  خاورمیانه  منطقه  در  فیزیوتراپی 
به  باید  و  یافته  ارتقاء  فیزیوتراپی  دانش 
در  خدمات  ارائه  شدن  تخصصی  سمت 

زمینه بیماری های مختلف حرکت کنیم.
خدمات  انجام  افزود:   زاده  موذن 
افراد  توسط  باید  منزل  در  فیزیوتراپی 
ا نجام شود و  دارای صلاحیت این حرفه 
کارت شاسایی نیز ارائه دهند براین اساس 
و  فیزیوتراپی  درمانی  کارهای  که  افرادی 
الکتروتراپی در منازل و باشگاه های ورزشی 
تحصیلات  دارای  باید  دهند   می  انجام 
دانشگاهی رشته مربوطه باشند. متاسفانه 
کارشناسی  مدرک  دارای  افراد  از  برخی 
تربیت بدنی در باشگاه های ورزشی اقدام 
به ارائه این خدمات می کنند که مشکلات 

بسیا ری را برای افراد به وجود آورند.

وزیر ورزش: بسیاری از بدهی ها 
پرداخت شده است

استقلال و پرسپولیس سرو سامان 
پیدا کرده اند

ورزش  وزیر 
گفت:  جوانان  و 
و  دولت  رویکرد 
و  ورزش  وزارت 
هر  واگذاری  جوانان 
باشگاه  سریعتر  چه 

های پرسپولیس و استقلال است.
از  نقل  به  و  امتیاز  گزارش  به 
جوانان،  و  ورزش  وزارت  خبری  پایگاه 
و  دولت  رویکرد  فر   سلطانی  مسعود 
هر  واگذاری  را  جوانان  و  ورزش  وزارت 
پرسپولیس  های  باشگاه  سریعتر  چه 
داشت:  اظهار  و  کرد  عنوان  استقلال  و 
دو  این  ما  باشد  امکانپذیر  که  روزی  هر 
باشگاه را واگذار کنیم، استقبال می کنیم 
چرا که هم از جهت رعایت الزامات بین 
المللی و هم از این جهت که باشگاه های 
ورزشی خصوصی، فرآیند رشد و توسعه 

را بهتر طی کنند.
بنیه  باشگاه  دو  این  گفت:  وی 
خصوصی  با  و  هستند  کشور  فوتبال 
شدن می توانند برای ورزش پایه کارهای 

اساسی تر ی انجام بدهند.
که  خبر  این  اعلام  با  سلطانی فر 
بسیاری از بدهی ها پرداخت شده، گفت: 
سرو  باشگاه  دو  این  وضعیت  اکنون  هم 
سامان پیدا کرده است و موضوع تامین 
ای  گونه  به  اسپانسرینگ  و  مالی  منابع 
حل شده که بدون اتکا به بودجه دولتی 
که ممنوعیت و محدودیت دارد، با کمک 
های  هزینه  تبلیغات،   و   مردمی  های 

شان تامین شود.
با  همچنین  جوانان  و  ورزش  وزیر 
این  برای  مالیاتی  لحاظ  به  اینکه  بیان 
دو باشگاه اقدامات اساسی صورت گرفته، 
توضیح داد: ضمن سازماندهی ساختار دو 
با نشست  نیز  مالیاتی  زمینه  باشگاه، در 
مالیاتی  سازمان  با  که  مختلفی  های 

داشتیم، کاملا شفاف سازی کردیم.
 وی در پایان اظهار امیدواری کرد 
شفاف  و  ها  نشست  برگزاری  روند  که 
سازی ها بتواند مشکلات این دو باشگاه 

را حل کند.

وزیر ارتباطات؛

سالانه دو میلیون گوشی همراه داخلی تولید خواهد شد

تشریح مشکلات خط متروی هشتگرد از زبان هاشمی

مراسم  در  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
امضای تفاهم نامه در راستای حمایت از تولید و توسعه 
از  پس  گفت:  داخل  تولید  هوشمند  تلفن  زیست بوم 
ایرانی،  راه اندازی خط تولید چهار برند معروف گوشی 
میلیون   ۲ سالانه  می توانیم  سال،  دو  گذشت  از  پس 

گوشی تولید کرده و در اختیار کاربران قرار دهیم.
امضای  مراسم  در  جهرمی  آذری  جواد  محمد 
تفاهم نامه با پست بانک و وزارت صمت با هدف حمایت 
با  افزود:  داخل کشور  در  همراه  تلفن  تولید گوشی  از 
شده  زیاد  بسیار  همراه  تلفن  قیمت  ارز،  قیمت  رشد 
همراه  تلفن  گوشی  وقتی  کاربران  از  بسیاری  و  است 
خود را از دست می دهند و یا می شکند دیگر نمی توانند 
امنیت  بعضا  این که  نو خریداری کنند، ضمن  گوشی 
به  است  ممکن  دوم  دست  گوشی  خرید  با  گوشی ها 

مخاطره بیفتد.
از گوشی های  افزود: روند استفاده  ارتباطات  وزیر 
تلفن  خرید  قدرت  آمدن  پایین  به  توجه  با  هوشمند 
تلفن های  از  استفاده  به جای آن  و  پایین آمده  همراه 

دکمه ای رونق گرفته است. 
وی اشاره کرد: زندگی امروز بدون همراه داشتن 
در  که  دیگری  و مشکل  است  گوشی هوشمند دشوار 
برای  اشتغال  ایجاد  و ضرورت  بیکاری  داریم  آن  کنار 

جوانان کشور است.

وی ادامه داد: همیشه باید به مشکلات به دید یک 
پیشرفت  باعث  تواند  نگاه کرد فرصتی که می  فرصت 
شود ما باید بتوانیم مجموع چالش هایی که وجود دارد 

را به فرصت تبدیل کنیم. 
قیمت  که  گوشی  تولید  با  گفت:  جهرمی  آذری 

مناسب داشته باشد قدرت خرید مردم بالا می رود و 
به واسطه دسترسی آنها به تلفن همراه تحول دیجیتال 
زودتر حاصل می شود ضمن این که به بخش اشتغال 

نیز کمک خواهیم کردم. 
وی افزود: مفهوم ساده کاری که قرار است دولت 
چرخه  به  کمک  و  بازار  تقاضای  تحریک  دهد،  انجام 
خرید مردم است برای پیشرفت در این مسیر، صندوقی 
بانک و  با سرمایه گذاری  1۰۰ میلیارد تومانی پست 
1۰۰ میلیارد تومان بانک مرکزی ایجاد می شود، این 
سرمایه در قالب وام در اختیار اپراتورها قرار می گیرد، 
گوشی هایی که از این طریق قرار است به فروش برسد 
از  پس  خدمات  و  تولید  کیفیت  لایه  در  مشخصاتی 

فروش خواهند داشت.

پروژه  این  مالی  منابع  کرد:  اشاره  جهرمی  آذری 
نام  ثبت  مسوولیت  و  کند  می  تامین  بانک  پست  را 
از  اپراتورها  را  ها  گوشی  این  متقاضیان  خرید  توان  و 
این که شرایط  طریق سایت برعهده می گیرند ضمن 
بانک  پست  توسط  باید  پول  بازگشت  برای  متقاضیان 
ارزیابی شود. بعد از ارائه وام، اپراتورها باید به شکل یک 
جا گوشی هایی که متقاضیان برای دریافت آن ثبت نام 

کرده اند را از تولید کننده بخرند و به فروش برسانند.
وزیر ارتباطات به شرح جزییات دومین تفاهم نامه 
ای که با وزارت صمت به امضا رسید پرداخت و گفت: ما 
بر اساس این تفاهم نامه بر عکس شیوه های همیشگی 
و قدیمی عمل کردیم، در گذشته همیشه نرخ گمرکی 
را بالا می بردند و فشار حاصل از آن بیشتر روی مردم 

بود اما با امضای این تفاهم نامه، به جای افزایش نرخ 
را  همراه  تلفن  نیاز  مورد  قطعات  واردات  نرخ  گمرک، 
کاهش می دهیم تا هزینه تولید کاهش یابد، ضمن این 
که تسهیلاتی از طریق مجموعه اقتصادی پیام نیز برای 

این کار فراهم شده است.
گرفته،  صورت  های  ارزیابی  بر  بنا  وی  گفته  به 
این است که در مدت دو سال  ما  انتظار  نتیجه مورد 

موفق به تولید دو میلیون گوشی در هر سال شویم. 
گفت:  ها  گوشی  این  متوسط  قیمت  درباره  وی 
تومان  هزار  پانصد  و  میلیون  دو  حدود  گوشی  قیمت 
برای  تواند  می  گوشی  تولید  که  مفهوم  این  به  است، 
تولید کننده ۵ هزار میلیارد تومان بازار ایجاد کند، در 
این راستا وظیفه دولت ایجاد سکو است به همین دلیل 
داده می شود  فراخوانی  نامه ها  تفاهم  امضای  از  پس 
برای این که اگر مجموعه ای توان تولید داشت بتواند 

به این پروژه بپیوندد.
گوشی  کننده  تولید  چهار  اکنون  افزود:  جهرمی 
همراه وطنی در حال فعالیت هستند که هر کدام در 
استانداردهایی  دارند،  قرار  تولید  از  خاص  مرحله  یک 
که ما در این خصوص در نظر گرفته ایم بسیار سخت 
گیرانه است چرا که نمی توان گوشی تولید کرد و دست 

مردم داد اما از آن پشتیبانی نکرد. 
داشته  انتظار  نباید  البته  گفت:  ارتباطات  وزیر 
باشیم گوشی های تولید داخلی با این قیمت با گوشی 
آخرین سیستم جهانی رقابت کند، البته که امیدوار به 
تولید گوشی با ظرفیت جهانی هستیم، امیدواریم نمونه 
رونمایی  امسال  فجر  دهه  در  شده  تولید  های  گوشی 
شود و تا قبل از پایان سال، اولین عرضه این گوشی ها 

به بازار تلفن همراه را برنامه ریزی خواهیم کرد.

مترو هشتگرد  برداری سه ساعته  بهره  از  تهران  رئیس شورای شهر 
خبر داد و گفت: باید مشکل سیگنالینگ، مخابرات و کمبود برق این خط 

رفع شود.
محسن هاشمی ظهر دیروز در میان جلسه علنی شورای شهر ریاست 
جلسه را به ابراهیم امینی نایب رئیس سپرد و با حضور در جمع خبرنگاران 
در مورد چرایی عدم حضور اعضای شورا در جلسه  علنی در هنگام قرائت 
گزارش شورایاران گفت: گزارش شورایاران جزء دستور جلسه شورای شهر 
نیست و به همین دلیل لزومی ندارد که همه اعضا حضور داشته باشند؛ 
اما خوب است که همه اعضای شورای شهر در این جلسات حضور داشته 

باشند.
وی در مورد افتتاح مترو هشتگرد و انتقادات وارده به این افتتاح گفت: 
دقت داشته باشید که مترو هشتگرد جزء 
تهران - کرج - گلهشهر-  پروژه ی مترو 
با تاخیر ۲۵ ساله  هشتگرد است و حالا 

این افتتاح انجام می شود.
از  بخشی  که  این  بیان  با  هاشمی 
از جمله سیگنالینگ  تجهیزات این خط 
است،  نشده  تکمیل  هنوز  مخابرات  و 
است  قرار  که  آنجایی  از  کرد:  تصریح 
شرکت بهره برداری متروی تهران از این 
که  کردیم  اعلام  کند  برداری  بهره  خط 

بهره برداری به صورت آزمایشی خواهد بود.
در  گفت:  نیز  خط  این  مخابرات  سیستم  بودن  ناقص  مورد  در  وی 
گذشته برای کنترل خط از بی سیم استفاده می کردند اما حالا با استفاده از 

موبایل کارکنان و مدیران، این مساله قابل حل است.
رییس شورای شهر تهران با بیان اینکه مسئله سیگنالینگ حساس 
بهره  دلیل  همین  به  گفت :  شود،  تکمیل  سریعتر  چه  هر  باید  و  است 
اساس  همین  بر  و  شده  اعلام  آزمایشی  صورت  به  خط  این  از  برداری 
این خط تنها دو الی سه ساعت در روز و از ساعت 11 تا 1۳ خدمات 
رسانی خواهد کرد و بعد از آن که کمبودهای خط در یک الی دو ماه 
افزایش  را  رسانی  خدمت  ساعت  می توانیم  کم  کم  شد  برطرف  آینده 
این  ریلی  پروژه های  اکثر  که  باشید  داشته  دقت  اینکه  ضمن  دهیم. 

افتتاح می شود. گونه 
رئیس شورای شهر تهران با تأکید بر این که مسئولان هشتگرد باید 
اقدام  آن  تکمیل  و  سیگنالینگ  مشکلات  رفع  به  نسبت  سریعتر  چه  هر 
کنند، اظهار کرد: مسئولان هشتگرد قول دادند که هر چه زودتر این مهم 

تکمیل شود.
به گفته ی هاشمی، خط متروی هشتگرد به صورت آزمایشی و رایگان 

خدمت رسانی خواهد کرد.
وی در پاسخ به این سوال که چرا این خط با وجود نواقص زیاد افتتاح 
شد؟ گفت : زمانی که من مدیر عامل مترو بودم و ایستگاه گلشهر و کرج 
ساخته شد گفتند که هشتگرد را هم بساز اما گفتم که پول نداریم. حالا 

دیدیم که خوشبختانه شهرهای اقماری بخصوص هشتگرد، تامین سرمایه 
کرد و این مهم محقق شد.

رئیس شورای شهر تهران با بیان اینکه بهره برداری از این خط با 
متروی تهران است اما از نظر برق نیز کمبود داریم و لازم است که یک 
مشکل  اما  کرد:  تصریح  شود،  نصب  کننده  تقویت  ای تی پی  برق  پست 

سیگنالینگ این خط باید هر چه سریعتر رفع شود.
این سوال که چرا شهردار تهران، ۲ درصد عوارض  به  وی در پاسخ 
تاکسی های اینترنتی را بخشیده گفت :در این خصوص عضو هیات رئیسه 
به شهردار تذکر داد و حتما حناچی نیز به این موضوع پاسخ می دهد و آن 

را منتشر می کنیم.
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روزنامه صبح ایران

افزایش ۱۰ برابری سالمندان متقاضی »وام ازدواج«
هشدار معاون وزیر ورزش به خرید و فروش وام و سایت های ترویج دهنده ازدواج صوری؛

بازداشت  از  قضائیه  قوه  سخنگوی 
گسترده مدیران شهری در سراسر ایران 

خبر داد.
غلامحسین  خبری  نشست  در 
در  بازداشت  درباره  سئوالی  اسماعیلی 
شد.  مطرح  پاکدشت  شهری  مدیران 
در  فراگیری  فساد  گفت:  اسماعیلی 
شورای شهر و شهرداری پاکدشت اتفاق 
امروز  تا  ها  بازداشتی  عدد  است.  افتاده 
در  و شهرداری  از شورا  نفر  از ۲۵  بیش 
این شهرستان نه چندان بزرگ بازداشت شدند. شوراها نهاد برخاسته از قانون اساسی و 
قانونی و خدمترسان است، ولی مایه تاسف است کسانی که با رای مردم و برای خدمت به 
مردم انتخاب شدند و امکانات شهر برای خدمت رسانی در اختیار آنها قرار گرفت، از آن 

سواستفاده کردند.
وی افزود: هشدار به عوامل شهرداری و شوراهای شهر می دهم بررسی عملکرد آنها 
جزء وظایف ماست و در صورت تخلف و تشکیل پرونده با قاطعیت با آنها برخورد می شود. 
فقط امسال تا امروز جای گلایه دارد که حدود ۲۰ شهردار، ۵۰ عضو شورای شهر، 1۰۰ 
و  بازداشت شدند  قرار گرفتند،  تعقیب  و شهرستانها تحت  استانها  از  تعدادی  در  کارمند 

برخی محکوم شدند. این اعداد، حدودی است.
بازداشت ۱8 نفر از مدیران شهری مرکزی

در  نفر   ۲۰ گچساران  در  نفر،   1۸ اراک  در  نفر،   ۲۵ پاکدشت  در  گفت:  اسماعیلی 
چهارباغ که بخش کوچکی است، 1۵ نفر، در بوشهر ۸ نفر، همچنین از افراد شورای شهر 
افراد است که چشمان  لیست بلندبالایی در بازداشتها وجود دارد که هشداری برای این 
تیزبین دستگاه قضا اعمال آنها را رصد می کند و از همه مهمتر، مردم می بینند و گزارش 
می دهند. در پاکدشت ۴۰۰ مورد پیمانکاران آمدند اعلام کردند شورا و شهرداری از ما حق 

و حساب مطالبه کرده است.

آمار تکان دهنده سخنگوی 
قوه قضائیه از بازداشت 
گسترده مدیران شهری

مترو هشتگرد به بهره برداری رسید
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